
Motie over een niet geagendeerd onderwerp:
Uitbreiding nertsfokkerijen in Brabant

Provinciale Staten van Noord-Brabant in vergadering bijeen op 22 mei 2015,

overwegende dat

• het verboden is uit te breiden voor nertsenfokkers als gevolg van de Wet verbod
pelsdierhouderij;

• dat dit verbod door uitspraak van de rechter op 15 januari 2013 buiten werking is gesteld;
• het Rijk tegen deze uitspraak in beroep gaat;
• PS eerder aan GS al vragen stelde n.a.v. de gerechtelijke uitspraak;
• recent een nertsfokkerij in Haps (gemeente Cuijk) is uitgebreid;

constaterende dat

• staatssecretaris Dijksma op 18 mei 2015 in reactie als Kamervragen stelt dat bij haar niet bekend
is hoeveel andere vergunningsaanvragen er zijn gedaan voor uitbreiding en nieuwe
nertsenfokkerijen sinds de uitspraak van de rechter waarmee de wet buiten werking is gesteld;

• dit wél onder bevoegdheid van de provincie valt en dus bij GS bekend moet zijn;

dragen Gedeputeerde Staten op

 de uitgangspunten van de Wet verbod pelsdierhouderij in Brabant te respecteren;
 aan PS een overzicht te geven van de vergunningsaanvragen in Brabant voor uitbreiding en

nieuwe nertsenfokkerijen sinds de genoemde gerechtelijke uitspraak;
 mogelijkheden te onderzoeken om de vestiging van nieuwe nertsfokkerijen en uitbreiding van

bestaande nertsfokkerijen in Brabant te voorkomen (bijvoorbeeld via omgevingsrecht,
natuurbeschermingswet en/of BZV) en hierover aan PS te rapporteren.

en gaan over tot de orde van de dag.

Hagar Roijackers Marco van der Wel
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Toelichting: de Kamervragen en antwoorden zijn te vinden via
http://www.rijksoverheid.nl/bestanden/documenten-en-publicaties/kamerstukken/2015/05/18/beantwoording-
kamervragen-over-de-uitbreiding-van-een-nertsenfokkerij-in-de-gemeente-cuijk/beantwoording-kamervragen-over-de-
uitbreiding-van-een-nertsenfokkerij-in-de-gemeente-cuijk.pdf


